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Sporočilo 
uredništva l

Na zadnji redni seji je ured
niški odbor časopisa »Sava«, ki 
ga sestavljajo Rudi Babnik, Ciril 
Habe, Tone Lah, Miodrag Mili- 
vojevič, Ivan Pintar, Iva Pod- 
preskar in Dušan Rebolj, je spre
jel nekaj pomembnih sklepov. 
Njihova uresničitev bo prav go
tovo pomenila pridobitev za si
stem informiranja v našem pod
jetju. Zato menimo, da smo doli
ni o tem obvestiti ves kolektiv.

Da bo list izhajal redno in da 
bo oostal zares tribuna kolekti
va, je uredniški odbor imenoval 
poseben redakčijski odbo<r ožjih 
sodelavcev. V njem so Mihael 
Čuhalev, Slavka Mitrovič, Mio
drag Milivojevič, Franci Prislan, 
Franci Rakovec, Peter Trobec, Jo
že Štular in Aloj Zalar. Vsak na 
svojem področju bodo zbirali 
gradivo, pridobivali sodelavce 
ter pripravljali skupaj z uredni
kom časopisa programe posamez
nih številk lista.

Clede na imenovanje redakcij
skega odbora je uredniški odbor 
pripravil tudi predlog posebnih 
internih pogodb za vse stalne so
delavce in predložil delavskemu 
svetu predlog za dopolnitev pra
vilnika o honoriranju prispevkov 
v časopisu »Sava«. Vsi stalni 
sodelavci bodo morali po dolo-

(Nadaljevanje na 3. strani)

Pred izplačilom osebnih 
dohodkov po novi kategorizaciji 
delovnih mest
• Za mesec avgust bodo naši osebni dohodki obračunani že po novih
• merilih, ki izhajajo iz pred nedavnim končane kategorizacije de-
• lovnih mest in narejene razporeditve obstoječih kadrov na delovna
• mesta. Ker pa se je izračunavanje nekoliko zavleklo, izplačilo ne
• bo 12. septembra, kakor je bilo napovedano, ampak nekaj dni kas-
• ne j e. In ker večini prehod na novi obračun še ni poznan, dajemo
• nekaj pojasnil.

Ko je delavski svet podjetja na 
zadnjem zasedanju sklenil, naj se 
osebnfe dohodke obračuna že po 
novih merilih za mesec julij, je 
hkrati tudi zadolžil komisijo za 
kategorizacijo delovnih mest, naj 
še enkrat pregleda vse pritožbe 
na prvotno predlagano kategori
zacijo in vse upravičene tudi 
ugodno reši. Komisija je zahte
vala od delavskih svetov ekonom
skih enot, naj dajo najprej na 
pritožbe iz svojih enot svoja 
mnenja, potem pa «e reševanja 
lotila. Večji del pritožb je ugodno 
rešila. Ker pa je bilo nekaj ko
lektivov ekonomskih enot na ko
lektivnem dopustu, se je 
precej zavleklo.

Na zadnjem zasedanju je de
lavski svet tudi sklenil, naj se 
povečajo osi)ove za obračun oseb
nih dohodkov vsakemu članu ko
lektiva zaradi minule podražitve. 
Pri sestavljanju seznama delovnih 
mest in določanju analitske oce
nitve se je vsakemu delovnemu 
mestu dodalo 10 točk, vendar z

zahtevo, naj se čimprej ukrene 
vse potrebno, naj bo tudi doda
tek za draginjo vezan na uspeh 
pri delu. Tako naj bi se dodatek 
pri povečanih delovnih uspehih 
lahko celo podvojili pri slabem 
delu pa zmanjšal.

(Nadaljevanje na 4. strani)

A Danes objavljamo š c l-rao sliko z delovnih mest pri avtoklavih 
• v obratu II, kjer delavci v veliki vročini skrbijo za vulkaniza- 
cijo avtoplaščev. V prihodnji številki pa bomo objavili zanimivo 
reportažo o njihovem delu in problemih, ki jih morajo pri tem 
reševati.

Mladina se zavzema za nadalj
nje iskanje notranjih rezerv

Zaradi zaključene redakcije da
našnje številke našega lista bo- 

delo mo obširneje poročali o nedeljski 
mladinski konferenci v 16. števil
ki. Tokrat pa naj povemo le ne
kaj bežnih vtisov, ki jih je lah
ko dobil vsak udeleženec nedelj
skega zbora savske mladine.

Na Vrhniki smo ugotavljali realne 
Izdelavne čase za ves obrat
• Normlrski oddelek je v drugi polovici meseca avgusta moral ugo-
• loviti realne izdelavne čase v obratu III na Vrhniki. Ti so nam
• nujno potrebni za vse izdelke, ki jih ta ekonomska enota dela,
• saj ne zavisi od tega le pravilno nagrajevanje zaposlenih, temveč
• tudi realno planiranje mesečnih in dnevnih količin, delavcev in
• potrebnega materiala za nemoten proizvodni proces.

Res, na Vrhniko smo šli iz na- prav so vložili v prvem primeru 
menom, da ugotovimo prave izde- manj dela kot v drugem. Je mar

potem čudno, če so delavci neza
dovoljni in če gledajo na normir- 
ce postrani? Smatrajo nas, kot da 
smo priganjalci ljudi pri delu, 

je namreč ločen od svojega ma- čeprav je naša osnovna naloga

lavne čase za vse izdelke in na 
vseh delovnih mestih. Naše delo 
pa ni bilo tako preprosto kot 
smo si prvotno zamišljali. Obrat

ličnega podjetja, zato vplivajo na 
proizvodnjo poleg običajnih še 
posebni vzroki, da so izpadi večji 
in zastoji daljši. Če se na primer

pomagati, da bo delo vedno bolj 
organizirano.

Ekonomska enota Vrhnika je v
pokvari kak stroj, ga ni mogoče P°.Sebnih .p0a°jih .tud‘ ^6 ob
la,ko hitro popraviti kot v obratu racunavan]a narejen,h izdelkov. 
I ali v obratu II. Tudi nimajo vsi 
delavci toliko dopustov, kot bi 
bilo potrebno za izravnavanje v 
primerih, kadar zaradi takih 
okvar ni dela.

Prav gotovo je bila letošnja 
konferenca vsaj tako solidno pri
pravljena kot lanska. Udeleženci 
so dobili poročilo organizacije 
hkrati z vabilom že nekaj dni po
prej. V posebni izdaji našega lista 
pa je lahko vsak nadrobno bral 
o uspehih, problemih, načrtih in 
željah mladinske organizacije v 

podjetju.
s V razpravi je govorilo trinajst 

j~~, govornikov. Lotevali so se najraz
ličnejših, za mladino in ves ko
lektiv perečih in pomembnih vpra
šanj. škoda, da so bili nekateri 
še vse preveč načelni, dva ali tri
je pa skoraj kar malo osebni. 
Sprejeti zaključki so po vsem 
zbranem in objavljenem gradivu 
sodeč in sodeč po nanizanih na
logah mlaidne med samo konfe
renco odraz nalog, ki jih bodo 
morali mladi v našem podjetju 
izpolniti.

In še nekaj o sami udeležbi! 
Po poročilu verifikacijske komisi
je je bila ta skoraj 91 odstotna. 
Glede na število v mladinsko or- 

"*Z ganizacijo vključenih mladincev je 
zadovoljiva. Vprašanje pa je, ko
liko mladih ljudi v organizirano 

Takole žigosajo radirke v delo Zveze mladine sploh še ni 
našem obratu na Vrhniki vključeno!?

V tej številki 
objavljamo še

tovariši — tu- 
med zdrave od-

na 2. strani:
• Poizkusimo 

di to sodi 
noše!

• V avgustu smo uspeli nare
diti 709.973 kg izdelkov

• Sredi novembra bo letni 
občni zbor sindikalne po
družnice

• Obvestilo vsem upokojencem, 
ki gredo na izlet

• Spet lahko kupite zimsko 
konfekcijo na kredit!

na 3. strani:
• PIŠEJO NAM IZ JLA
• Vzporedno z rekonstrukcijo 

podjetja sistematično vzgaja
ti tudi kadre

na 4. strani:
• ŠPORT — Oglejte si medna

rodni namizntoteniški turnir
• PEPE LEZEN’GA
® Ali poznaš podjetje — na

gradni quiz
• Izžrebani so bili
® Spoprimite se z nagradno 

križanko!

Glede na naštete vzroke tudi 
ponderji ne odgovarjajo. Zato se 
dogaja, da dobi včasih ekonom
ska enota za -ekatere izdelke več 
sredstev, z' jruge pa manj, če-

Obratovno knjigovodstvo priznava 
za plačilo le tiste količine, ki jih 
odpremijo v skladišče in ki so (za
vedeni na materialnih čekih ozi
roma na listih ,za takoimenovane

(Nadaljevanje na 3. strani)

Nove možnosti za hitrejšo stanovanjsko gradnjo

Pogled na mehanski del kon
trolnega laboratorija v 'bra
tu II na Gašteju

V torek, 1. septembra smo lahko zasledili v ljubljanskem »Delu« zanimivo vest o predlogu zveznega
gospodarskega zbora, naj bi se sredstva stanovanjskega prispevka v bodoče prepuščalo gospodar- 
skim organizacijam, da bi jih te uporabljale za zadovoljevanje stanovanjskih potreb zaposlenih ob- 
canov. Do takega predloga so prišli potem, ko sogotovili, da dosedanji stanovanjski skladi v občinah 
niso mogli občutneje vplivati na smotrnejšo stanovanjsko gradnjo in na večjo izbiro stanovanj v 
skladu s potrebami in možnostmi uporabnikov. Da bi zbrali kar največ dodatnih sredstev so stano
vanjski skladi namreč dajali posojila za gradnjo stanovanj le tistim interesentom in graditeljem ki 
so sami prispevali velik delež. Zaradi tega pa so ostajali praznih rok ljudje z nižjimi prejemki ker 
niso imeli zadosti lastnih sredstev ...! ’

V zveznem gospodarskem zboru gradnjo stanovanj tudi tistim Predlog o prepustitvi stanio-
Pnii„ ....... —' - - svojim delavcem, ki žele graditi vanjskega prispevka gospodar-

v bližini mest pa tudi v okoli- skim organizacijam bo zvezna
(Nada-ljevamijie itia 2. strani)

menijo tudi, naj se ne bi zato 
preneslo stanovanjskega prispev
ka na banke, saj to v bistvu stva
ri ne bi spremenilo. Predlagajo, 
naj bi sredstva stanovanjskega 
prispevka, ki ga plačujejo vsi za
posleni občani, prepustili gospo
darskim organizacijam, da jih 
uporabljajo za tzadovoljevanje sta
novanjskih potreb zaposlenih ob
čanov. Tem bi bilo prepuščeno, 
da bi po preudarku svojih samo
upravnih organov uporabljale 
sredstva iz stanovanjskega pri
spevka bodisi za nakupovanje ali 
za graditev stanovanj, prav tako 
pa tudi za kreditiranje stano
vanjske gradnje svojim delavcem 
ob njihovem ustreznem deležu.

Zanimivo je tudi, da menijo v 
zveznem gospodarskem zboru, naj 
podjetja kreditiranja ne omejuje-

ških vaseh

Nekaj besed o reševanju stanovanjskih 
težav v našem podjetju
• Kakor veste, skrbi za pravilno reševanje stanovanjskih težav
• članov kolektiva stanovanjska komisija. Njeno delo ni lahko,
• saJ je treba za objektivno razdeljevanje stanovanj, ki jih gradi
• podjetje, za dodeljevanje posojil tistim, ki stanovanja sami gra-
• d|j° m za druge načine reševanja stanovanjske stiske članov
• kolektiva stalno zbirati podatke, ogledovati
• tih itd. Zbrano gradivo je treba tudi
• največjo mero odgovornosti
• ki bodo dobili stanovanja.

V preteklih letih je bilo mogo- iz prirastka, nikakoir pa ne po-
če reševati stanovanjske težave trebam prosilcev, število teh se

- - članov kolektiva dosti hitreje, saj je iz leta v leto večalo in doseglo 
jo samo rta neposredno bližino smo imeli vsako leto na voljo larbko leto rekord. Nekaj prime-
stanovanj in svojih delovnih pro- okrog 20 novih stanovanj. To je rov smo uspeli rešiti, saj smo
štorov, ampak naj omogočajo odgovarjalo naravnim potrebam (Nadaljevanje na 3. strani)

stanovanja prizade- 
strokovno obdelati in z 

potem sestavljati vrstni red tistih,



Poizkusimo 
tovariši - tudi to 
sodi med zdrave 
odnose!

Stojim v prvi vrsti ali sedim 
pri mizi med malico. Pride zna
nec in: »Mi posodiš blok?« To 
dvakrat ali trikrat v tednu in 
teden za tednom!

Prav goitovo se je tudi tehi že 
to primerilo. Ne vem, ali delajo 
tako vedno isti. Ijtvdje . . .?

Trenutno pozabim in mu dam 
blok. Toda tako prihajajo k 
meni pa k tebi, k tretjemu itd. 
Vedno je kdo brez bloka za ma
lico . . .

Dejal boš: »Saj to je malen
kost!« Drži! Ampak bloka ti 
nihče ne vrne. Tudi on pozabi, 
kakor jih pozabi kupiti. Veliko
dušno ti pomoti tisočak v rake, 
saj ve, da ga ne moreš menjati. 
»Dobro, saj ti ga bom vrnil!« se 
odreže in gre . . .

Spominjam se, da je bilo 
včasih tako s cigaretami.

Dajm- tovariši, odvadimo se 
tega!

Morda bi bilo zelo preprosto, 
če M lahko vsakdo, ne samo 
nekatere i z j e m e, pri blagajni 
restavracije kupil blok vsak dan 
med malico!

POSKUSIMO, TOVARIŠI — 
TUDI TO SODI MED ZDRAVE 
ODNOSE!

-ar

Obvestilo vsem 
upokojencem, 
ki gredo na izlet
S Vse upokojence, ki so se pri-
• javili za izlet, obveščamo, naj
• se zberejo v PONEDELJEK,
• 14. SEPTEMBRA DO 6. URE
• ZJUTRAJ PRED OBRATOM I
• V KRANJU. Na dvodnevni izlet
• se bodo peljali z avtobusom. 

Anketa, v kateni so upokojenci
sami preidilagalli idvodnjemo poto
vanje, je dado največ glasov za 
prvo varianto. Zato boste v po- 
neddljek šli po naslednji poti:

Iz Kranja se boste odpeljali toč
no ob 6. uri. Pot vas bo peljala 
skozi Ljubljano do Postojne. Tam 
boste imeli eno ono poslanika, na
to pa pot oatiafljevali v Koper. 
Tam si boste ogledala mesto in 
pristanišče, okrog 12. ure pa od
šli v Piran na kosilo. Po kosilu 
bo Skupen ogled piranislkih zani
mivosti. Nato se boste odpeljali 
do Rovinja, kjer boste večerjali 
in prenočil v Počitniškem domu 
železničarjev. Naslednji dani bo
ste po zajtrku nadaljevati pot do 
Pule in si najprej ogledali tam- 
kajišnjb Areno tiar ladjedelnico 
Ulij arnik, če bomo dobili p ri upra
vi podjetja dovoljenje iza ogled. 
Po ogledu bo kosilo, uro kasneje 
pa boste odrinili skozi Rašo proti 
Opatiji, si ogledali to letoviško 
mesto ter se potem skozi Postoj
no in Ljubljano vrnili v Kranj.

Vsem udeležencem izleta želi
mo prijetno im srečno potovanje! 
Upamo, da se mas sporni te tudi s 
kako razglednico!

V avgustu smo uspeli narediti 709.973 kg 
izdelkov

koncu stalno povečevala in do
segla povprečno dnevno iprizvod- 
nijo mesecev, to mi bilo ktilektiv-

spodnjem diagramu. Kakor so 
napovedali v službi za orgainizaci-

S Že je september tu. Kolesa strojev pojejo spet svojo vsakdanjo jo dela, se je proizvodnja proti 
S pesem. Dan za dnem lovimo minute, kilograme in dinarje. Borimo
# se za plan, za obveze do sebe in do naše družbe. V tem lovu za
• presežki in uspehi smo skoroda pozabili odgovoriti na vprašanje,
S ali smo proizvodni plan za avgust izvršili. Odgovor je dvojen, nih dopustov.
® Lahko rečemo »da« ali »ne«. Skupno smo torej narediti v

Kakor veste, bi morali narediti rali potem izdelano količino pri-, , , . iujonov 826.8/0,32 kg [iizdelkov alino plainlu v 22 delovnih dneh men at s planom za avgust, po- .P, ,
, 70L708 izdelkov Ker v™m za enodnevno Tako nam ^reosta^T za^ib

4 - r*-
smo se konec preteklega meseca tega ali smo plan naredilh ab ne vpreono vsak mesec 1063 ton! To
odločili in eno soboto delaili. Talko \ J?,, _ '. so koldčine, ki zabit evaijlo ipovipreč-
smo uspeli v avgustu marediti T 1 ■. pnn no dnevno proizvodnjo nad 471!
■mn n-n , • ^ n * .■ • redimo, potem pommi to, ida smo K J7 9-973 ^ Mdeikov ter pperat™ delaU zato več ^ od (tlilSltega> ki
E!1®11 Pt^hufacit1 za Tl odstotka. sml0 :ga p,]janiiiral]jj da si olajšamo Takole se je gibala dnevna

obratu II smo že precej go- Takemu pnikazovanju avgustov- delo v mesecu septembru! in kumulativna krivulja iz-
vorili, kako pa to izgleda, ske proizvodnje pa sedaj maka te- Kako se je gibala proizvodrnjia vrševanja plana v mesecu av-
berite v naslednji številki! ri opordkajo. Pravijo, ida bi mo- v mesecu avgustu, lahko vidite m a gustu

O uvedbi druge proge pri 
vulkanizaciji avtoplaščev v

Sredi novembra bo letni zbor 
sindikalne podružnice

V ponedeljek, 7. septembra po
poldne se je sestal plenum sindi
kalne podružnice našega podjetja. 
To je bil prvi sestanek po obdob
ju kolektivnih dopustov. Na njem 
so sklenili, da bo redni letni občni 
zbor sindikalne podružnice sredi 
vse sindikalne pododbore in ko- 
meseca novembra in zato zadolžili 
misije, naj pripravijo poročila o 
svojem delu do 15. oktobra. Poleg 
priprav na občni zbor pa so na 
ponedeljkovi seji govorili tudi o 
letošnji letovalni sezoni, o rezul
tatih ankete, ki jo je podružnica 
izvedla med letovalci ter o perio
dičnem obračunu za letošnje pr
vo polletje.

Na sestanku so ugotovili, da sin
dikalni pododbori niso v celoti od
igrali vloge, ki jim je bila na zad
njem občnem zbrou poverjena. Po 
mnenju nekaterih članov plenuma 
zato, ker so bili izbrani ponekod 
za predsednike premalo resni ljud
je, delno pa tudi zaradi tega, ker 
izvršni odbor in plenum nista na
vezala s pododbori tesnejših sti
kov. Da bi ugotovili dejanske 
vzroke in jih lahko v bodoče od
pravili, bodo morali vsi podod
bori v svojih poročilih obdelati tu
di to vprašanje.

Posebno nalogo ima do občnega 
zbora kadrovska komisija pri sin
dikalni podružnici. Ker so neka
teri člani pododborov in komisij 
svoje funkcije vzeli dokaj neresno, 
bo morala temeljito obdelati vse 
tiste člane, ki jih namerava pred
lagati v novo vodstvo podružnice 
in v same komisije ter pododbore. 
Seveda pa bodo pripravili pred
loge za nove člane v sindikalnih 
pododborih, komisijah in vodstvu 
sndikalne podružnice sami sin
dikalni pododbori na svojih se
stankih pred občnim zborom.

Ker vlada v kolektivu precej de
ljeno mnenje o letošnjem letova
nju v Crikvenici in v Povljani, je 
sindikalna podružnica razdelila 
med člane kolektiva, ki so do kon
ca avgusta že letovali v enem iz
med omenjenih dveh krajev, po
sebne anketne liste, žal je bil 
odziv slab, saj je odgovorilo od 
110 anketirancev le 40. Splošna 
ocena, ki jo je mogoče zaključiti 
iz rezultatov ankete, je dokaj 
ugodna za letovanje v Crikvenici, 
nekoliko manj pa za letovanje v 
Povljani.

Največ kritičnih pripomb za le
tovanje v Crikvenici je padlo na 
račun tujih gostov, ki so imeli iz 
kdo ve kakšnih vzrokov pri raz
deljevanju hrane prednost. Refe
rent za družbeni standard Peter 
žigante je pojasnil, da je bilo že 
pred sezono urejeno vse tako, da 
bi imeli kosilo od 12. do 13. ure 
člani kolektiva, od 13. do 14. pa 
tuji gosti. Kaže pa, da se uprava 
doma tega določila ni držala. Pre
cej nejevolje je sprožilo tudi raz
porejanje ljudi v že dotrajane le- 
šene hišice. Zato menijo člani ple
numa, da je treoa te do naslednje 
sezone temeljit obnoviti in znotraj 
preurediti za boljše počutje leto
valcev, ali pa jih zamenjati z zi
dano stavbo. Kar se tiče vpraša
nja, ali je umestno, da odpiramo 
vrata za letovanje tudi tujim go
stom, se bo odgovor pokazal ko
nec sezone. Tujim gostom smo re
zervirali ležišča pri privatnikih,

hrano pa jim zagotovili v naši po
večani in moderneje urejeni kuhi
nji. a vsa ležišča so nam plačali 
vnaprej in to ceno, ki so jo dolo
čili lastniki sob. če smo z uslu
gami za tuje goste krili delno tudi 
režijske stroške poslovanja doma 
v Crikvenici, je taka politika »od
prtih vrat« prav gotovo pravilna. 
Če pa ni tako, potem bo treba o 
tem temeljiteje spregovoriti in se 
odločiti, kako prihodnje leto.

O letovanju v Povljani smo že 
precej govorili in tudi napisanega 
je bilo precej. Ko je služba za 
družbeni standard pred sezono 
sklepala s poljoprivredno zadrugo 
Povijana pogodbo, so zagotavljali, 
da je urejeno vse — kvalitetna 
hrana za naše potrebe, udobna le
žišča pri privatnikih, prevoz s tra
jektom iz Karlobaga v Pag in na
prej z avtobusom do Povij ane ter 
vse potrebno tudi na plaži. Od ob
ljub pa so bore malo uresničili. 
Izgovarjajo se na povečan priliv 
gostov in na zakasnitev graditve 
ceste iz Paga v Povijano. Ker se 
je pokazalo, da jim ni dosti mar 
za to, ali bodo letovalci našega 

(Nadaljevanje na 3. strani)

Spet lahko kupite zimsko 
konfekcijo na kredit!
• Da omogočimo članom kolektiva nakup zimske konfekcije na kre-
• dit, bo podjetje obnovilo medsebojno kupoprodajno pogodbo, ki
• smo jo imeli lansko leto in letos pozimi z industrijo konfekcije 
» »MODNA OBLAČILA LJUBLJANA«.

Po tej (pogodbi imajo vsi člani LJUBLJANA« daje (posojila
kolektiva pravico do maflcupa vseh 
koofekoijislkih izdelkov omenjene
ga podjetja v njegovih trgovinah 
v Kranju in v Ljubljani.

Podjetje »MODNA OBLAČILA

Nove možnosti za hitrejšo 
stanovanjsko gradnjo

(Nadailjievanje s 1. strani) Take in podobne pobude je
ljudska skupščina verjetno ob- treba Podpirati, hkrati, pa se pri 
ravnavala že na prvem jesenskem Pristojnih občinskih organih za- 
zasedanju ter ga najbrž tudi vzemati za cenejšo in funkciorial- 
sprejela. Ker smo doslej vsak no še bolj ustrezajočo gradnjo 
mesec v našem podjetju odvajali stanovanj. Misliti je namreč tre- 

.a -i - = mv' nnn js ■ tudi na tistev ta sklad skoraj 5,000.000 dinar- ba
jev, bi lahko po sprejetju ome- ki jim nižji mesečni osebni pre- 
njenega predloga zveznega gospo- jemki ne dovoljujejo, da bi pla-

m™1- VSfa čevaIi za stanarino vsak mesec po okrog 60,000.000 dinarjev dodatnih osem ali celo devet tisočakoV|
sredstev za stanovanjsko zadrugo „„„. - , . , ,
in druge oblike stanovanjske . J Pa se - o o rok za svoj 
gradnje za člane kolektiva. P^pevek pri nakupu stanovanj.

z,ato je treba ze začeto delo na 
Kaže torej, da se bodo možno- tem področju nadaljevati ter ko

sti za hitrejše reševanje stano- i„v,■ „ __ .... ... - .» . leKtiv o vseh novostih sproti se-vanjjske stiske v našem podjetju znanjatiT

dobo petih mesecev. Višiiinia za visi 
od višine mesečnlega osebnega do
hodka kupca. Znesek, v višina ka
terega po.sojiiiiouemalec kupi blago, 
je trdba vrniti, v petih mesečnih 
obrokih. Vse posle s sklepanjem 
pogodb za najetje posojila bo 
opravljala služba za družbeni 
standard v podjetju skopaj s fi- 
ruainčraiirni službami, M bodo skr
bele, da se bo posojilojemalcem 
pred izplačilom osebnega dohod
ka odvajalo mesečne obroke po
sojilodajalcu.

Tisti, ki se bodo odločili za na
jetje posojila pri podjetju »MOD
NA OBLAČILA LJUBLJANA«, 
bodo dobili posebno potrdilo o 

čianfc kolektiva, sv,oji kreditni sposobnosti.
Iz uprave »MODNIH OBLAČIL 

LJUBLJANA« so nam sporočili, 
da imajo na zalogi za prihajajočo 
jesen in) bližnjo izimo pestro izbi
ro moških, ženskih in otroških 
lahkih t er težkih oblačil po zmer
nih cenah.

najbrž povečale in da bomo imeli 
v bodoče vsako leto za take na
mene več sredstev kot doslej. To 
je tudi že skrajni čas, saj mora
mo računati ne samo na okrog 
70 (zares nujnih, še nerešenih pri
merov naših sedanjih sodelavcev, 
ampak tudi na vse tiste nove de
lavce, ki jih nameravamo zapo
sliti v novi hali za tehnično blago, 
v bodoči veliki pnevmatikami ter 
v vseh ostalih enotah glede na 
hitro širjenje podjetja.

Da se naši sodelavci živo zani
majo za kar se da hitro in uspeš
no reševanje tega vprašanja, po
trjuje na primer veliko zanima
nje za zadružno gradnjo, že prva 
dva dneva po objavi članka o 
ustanovitvi stanovanjske zadruge, 
ki smo ga objavili v 10/11. številki 
našega lista, se je prijavilo pri 
referentu za družbeni standard 
Petru Žigamtu več kot petdeset in
teresentov. Med njimi je dobra 
tretjina takih, ki imajo sedaj dvo 
ali trosobna stanovanja — last 
podjetja. Z uresničitvijo zadane 
naloge bomo hkrati omogočili 
gradnjo lastnih hišic ter sprostili 
vrsto sedaj zasedenih stanovanj 
za tiste, ki se v stanovanjsko za
drugo zaradi pomanjkanja sred
stev ne morejo vključiti.

DUŠAN REBOLJ

Prvi del etažnih preš za teh
nične izdelke že razporejajo 
v novi hali za tehnično bla
go

9 Zato vabimo vse tiste, ki se 
® zanimajo za tak ugoden ma
ti kup, maj se oihnniejo za vse po- 
$ dinobniajlše inifommacije na refe-
• renta za družbeni standard.
• Laihlko pa se pozanimajo tudi
5 za izbiro v kranjski, pošlo-
6 vatami »MODNIH OBLAČIL
• LJUBLJANA« ob Cesti JLA, to 
® je v prostorih kina »Center«!



Nekaj besed 
o reševanju 
stanovanjskih 
težav v našem 
podjetju

(Nadailtjevainlje s 1. strani)
imeli lani na primer naročenih 
kar 40 družinskih stanovanj. |

Da najdemo izhod iz trenutne 
zagate, smo preusmerili del pro
silcev v odkup stanovanj pri ob
činskem stanovanjskem stkladu.
Podjetje pa je pri tem pomagalo 
s posojilom v višini 20 odstotkov 
vrednosti stanovanj. In res! Za 
nakup se je odločilo kar 24 pro
silcev. Prva dva sta se pred ne
davnim že vselila, ostali pa se 
bodo do konca tega leta.

Vseh primerov pa tako nismo 
mogli rešiti. Zato se je dogajalo, 
da so se nekateri upravičeno ali .
neupravičeno obračali mimo sta- J1!3- "c‘l YeiTl<!,.ta so tistl’ 
novanjske komisije kar na uprav-

Sredi novembra bo letni zbor 
sindikalne podružnice

(Nadaljevanje z 2. strani)
podjetja prihajali tja dol tudi le
tos, bo služba za družbeni stan
dard iskala nove možnosti. Raz
mišlja se o tem, da bi za prihod-

prej počakati na konec sezone in 
na obračun.

Poleg teh dveh aktualnih stvari 
so na plenumu govorili še o ne
davnem obisku predstavnikov

njo sezono dobili primerne kapa- družbeno-političnih organizacij iz
citete na otoku Krku ali pa po
skusili odkupiti kak dom v Istri 
blizu Novigrada. Seveda pa bo 
tudi o tem treba narediti še te
meljite izračune ter vsekakor naj-

zagrebške tovarne »Ris« in o ugo
tovitvah, ki izvirajo iz periodične
ga obračuna za gospodarjenje v 
letošnjem prvem polletju.

DUŠAN REBOLJ

▲ Vulkanizacija avtiozračnic 
obratu II na Gašteju

radi neodgovarjajočega stanova- • V tejle rubriki bomo odslej redno objavljali pisma naših ne-
• kdanjih sodelavcev, ki sedaj služijo kadrovski rok nekje v naši 
S širni domovini. Zato vabimo vse sodelavce, ki nosijo sedaj
• vojaško suknjo, da se nam od časa do časa oglasijo s pismom 
S in nam popišejo svoje življenje v novem okolju!

Trikrat objavljamo (pisemce Ivama na moj naslov! Seveda, če je to

ki se pritožujejo glede reševanja 
ni odbor. To je sicer mogoče in ftanovanjske problematike v pod- 
nihče tega ne more oporekati. JetJu neposredno na samoupravne 
Seveda pa je potem komisija mo- or,g;'lnc'. 'f redkokdaj povsem ob- ---------
rala temeljiteje analizirati svoje Jektivm m nesebični. Največkrat ROLIHA, ki služi kadnovški rok mogoče. 
delo. Sprejela je tudi določenle se Poslužujejo nedovoljenih nači- v Kraševcu, VP 2270/2. Takole n - , .,
zakl točke vi ii seHni v,mu„ nov in neresničnih trditev. Sami D,;,xe. D/ag‘ urednik, imam se eno
ni ene m delo J J P menijo, da so največji mučeniki prošnjo. Ne vem pa, če je v Tvoji

J ‘ in seveda najbolj potrebni sta- »Dragi urednik! Minilo je pet moči, da mi jo uresničiš! Prosil bi
' ’’ ' ^' da mi sporočiš podrobnosti oMenimo, da je stanovanjska ko-

• Dragi urednik! Minilo
.'71 ’ “7 J'' --jnovania Zato iim dela komisiia mesecev, odkar sem se poslovil od Te, da mi sporočiš podrobnosti

m^Ja P^a m najbolj odgovorna ^t0 n^ov1h primerov svojega kolektiva. Pa ne mislite v višu gumarski šoli. Ali že deluje in
takoj in v prvi vrsti ne reši! pravem pomenu besede. Še vedno kakšne so možnosti, da bi dobil

mislimi v tovarni pri svojih knjige in program k vojakom? Tu bi
predlagati samoupravnim orga
nom, kakšna naj bo stanovanj-

slSelav^V tPrebatjprvensktveno svo^pritožbi "rditfsoddavcih in * Proizvodni. Delno lahko ̂ študiral in ko'se v mara,

prijatelji in sodelavci pa tudii ker morebiti ' 1
prvenstveno svoji pritožbi trditi, da je njegov mj 

reševati. To poudarjam zato, ker stanovanjski problem po težav- bi lab le o 
ter potem

Sporočilo
uredništva!

(Nadailijevartje s 1, strani)
čilih pogodb redno pripravljati in 
oddajati določeni dan v tednu za 
objavo primerno in zanimivo 
gradivo. S tem se bo pestrost pri
spevkov močno Povečala, saj bo 
list odtlej objavljal poleg aktual
nih člankov tudi proizvodne ko
mentarje, poročila o delu samo
upravnih organov, mnenja in 
predloge članov kolektiva, pri
spevke mladih proizvajalcev, ve
sti o delu družbeno-političnih or
ganizacij, personalne zanimivosti, 
kritične prispevke, ocene in ko
mentarje, prispevke o kulturnem 
življenju v kolektivu, o rekrea
ciji in športu, drobne zanimivo
sti od vsepovsod, komunalne 
vesti, uganke, zanke in nagradna 
tekmovanja ter vse ostalo, kar 
sodi v glasilo delovnega kolek
tiva.

Uredniški odbor je tudi raz
pravljal o nadaljnjem izpo
polnjevanju obveščanja v pod
jetju. Priporočil je orgamzaoij- 
eko-kadrovski službi, naj se v 
informativni službi takoj zaposli 
tehničn o-admi ni st ra livnega sode
lavca in nabavi vse potrebno za 
ureditev lastne fototemnice. Ker 
je treba pripraviti tedensko okrog 
40 za tisk prirejenih in v čisto
pisu spisanih strani besednega 
gradiva ter okrog 15 slikovnih 
ponazoril, dela ne more več 
opravljati ena sama oseba.

UREDNIŠKI ODBOR

delal iz,pite
mi pišejo o dogodkih v tovarni, redno nadaljeval študij? Prošnjo za 
Vidim, da žanjete lepe uspehe in sprejem in vse potrebne listine sem 
da so vaše perspektive velike. Kar oddal v gumarskem izobraževalnem 
težko mi je, da sam ne morem sedaj centru. Prosim Te, stori mi to 
pri tem sodelovati in pomagati gra- uslugo!
diti socializem za naše ljudi. », • • .

,, v . c , , , lzrabim t° priložnost in Slkega materiala, seveda sam ne
V časopisu Sava sem bral da pozdravim vse sodelavce iz va- mQrem pomagati. Troje pismo 

ste razdelili med .elane kolektiva Ijame ,n sestavljalnice kakor ce- sem ilZroaill direktorici gumarske- 
statnt podjetja. Dragi urednik, lotm kolektiv tovarne Sava m se- -izobraževalnega centra inž. Zu- 
pros.m Te, da m, en izvod pošljete veda tudi Tebe. pančičevi. Upam, da Ti bodo

Vojnik Ivan ROLIH, lahko ipoizvt,livno odgovorili ter
Šteje sedem članov — dva šest E- 2270/2
mesecev stara dojenčka, dva KRUŠEVAC
otroka v starosti okrog sedmega
leta, mati, oče in šestdesetletna Dtagi Ivan! Najilepša hvala 
stara mati, ki je zaradi bolezni ranim iv o pisemce. Statut smo

tudi pastaH material, Iko bo ipri- 
pravllijen!

Odsilej boš časopis redno pre
jemal, -zato se še ikidalj' oglasi. 
Prejmi pozdrave od svojih sode-

priklenjena na posteljo. Podobno medtem že poslali in upam, da si lavcev iln od članov uredniškega

na eno

rešujemo tudi primer tričlanske 8?. ze dobil. Kar ipa se izpitov na odibora! 
družine s šestimi kvadratnimi višji gumamslki šoti tiče in štuidiij- 
metri stanovanjske površine ..!

Urednik

ske šole

so se zadnje čase pokazala v ko-. nosti tretji v podjetju. In kako 
lektivu povsem neustrezajoča ho- naj ugodimo vsem hkrati, če pa 
tenja, ki so v nasprotju z obsto- moramo zaradi zunanjih interven- . . 
ječo politiko reševanja stano- cij reševati še dodatne primere, 
vanjske problematike v podjetju. Tako smo na primer pred krat- 
Če pa naj bi taka prevladala, kim rešili stanovanjsko vprašanje 
potem menijo člani komisije, da sodelavki K. F. V podjetju je že 
komisija ni več potrebna in da vrsto let. Zaradi težavnosti dela

Na Vrhniki smo ugotavljali realne 
izdelavne čase za ves obrat

(Nadaljevanje s 1. strani)

Pogled
izmed gasilskih Menim, da ni več potrebno na- 
vaj za učence dalje naštevati najbolj boleče pri- 
poklicne gumar- mere. Kdor ima le malo človeške

ga dostojanstva in trohico člove- ___ . , ,
ške topline, ne bo odrekel pomo- (Nadaljevanje s 1. sirarna) mojo oceno o neenakosti obra- 
či prizadetim ljudem in sodelav- »liferacije« ali odpreme v skladi- !a ^ primerjavi z obratoma I
cem. Veliko govorimo o humano- šče. In ker je v tej enoti precej ^ ii. Zato tudi ni čudno, če se
sti naše socialistične družbe, izmeta zaradi same narave izdel- c ela^ci tu in tam hudujejo, če so

ali smo tudi v de- kov, kot so ATB zamaški, mešič- nezadovoljni. Zlasti še, ker zato
janjih vedno dovolj socialni?! ki, grelne kapice, radirke itd., je ,1 .sislfm 11 agraJIvanja ni iz-po- 
Upam, da boste vsi tisti, ki že enota še posebej bolj prizadeta P° nJfn m se dogaja, da zaslužita 
imate rešen svoj stanovanjski kot druge. ve delavki enako, čeprav je ena
problem po svojih močeh poma- še nekaj je, kar postavlja to ^ kotirava ° ^ ^ naredUa 

naj jo delavski svet podjetja raz- in neprimernega stanovanja" je že ,gali iJj.1,1 nfs p^,'ečih si" enoto v drugačen položaj! Zaradi Da b proizvodnja tekla v bo-
reŠi! takrat zbolela za pljučno tuber- ^lo naetti "konec' primerom delavcev si do4 tor Tdan^notto, bomo

V pojasnilo zgornje odločitve kuloteo. Je mati dveh nedoletnih Vo “ primer našT sodela^T^d’ , J° deIavke pomagati, kakor m0rali delo na Vrhniki organi-
naj navedem nekaj primerov! otrok in je dotlej stanovala sku- T\ na prlnler "asi. s(>delavci °«- vedo m znajo. Nositi morajo ma- zacijs.ko utrditi ter zagotoviti da
Pred tem pa naj povem, da je paj z možem v lesenem provizori- ^(TpovršbiT v°sUmm-anuh^ki^o do^’ raZ‘OV.a!',|aU. tovornjak, ki bo enota vedno jzaložena s poliz-
vsem članom komisije popolnoma ju v eni sami sobi z direktnim , 1 ,. .. drugim osebam ali dt>vaza polizdelke m material, na- delki in z materialom. Z ureditvijo
jasno, kaj se pravi imeti stano- vhodom s ceste. Soba je bila brez svohm sodefaroem za ko Tl ' ftOVf, 1Zdelke T Za" delavnih časov in normativov
vanjs.ki problem rešen In kaj ne. oken, njena površina pa ni pre- ^cialne naiemntoe - A četo ^lrXt ter pa se bodo tudi nesorazmerja
Tudi to vemo, kako vpliva ureje- segla 8 kvadratnih metrov! Je zneskov za krit le naiem- fd ^ .,,'pafe' Zat° s° tudl bistveno zmanjšala. Tako bo tudi
no stanovanje na človekov delovni mar kak komentar še potreben? . J “ .,,, J J izdelovalni časi tako različni! nagrajevanje postalo zares nagra-
polet in kaj se pravi, če človeka In naprej! Sedaj rešujemo dru- 11 L 1 s anovanJ--- Problemov in težav je še nekaj, jevanje po vloženem delu!
iz dneva v dan tarejo težave za- žimo brez lastnega stanovanja. PETER ŽIGANTE a že našteti so taki, da potrdijo ALOJZ ZALAR

Vzporedno z rekonstrukcijo podjetja 
sistematično vzgajati tudi kadre
Analiza za prehod na 42-urni delovni teden je narekovala rešitev cele 
vrste vprašanj. Za nadaljnje povečanje proizvodnje in produktivnosti 
dela je vsekakor treba zagotoviti tudi ustrezne kadre. To nam je že 
več ali manj znano. V organizacijsko-kadrovski službi so povedali, 
da nam že sedaj primanjkuje usposobljenih ljudi za delo v proiz
vodnih in pomožnih ekonomskih enotah, še bolj pereč problem pa 
se poraja sedaj, ko se pripravljamo na poskusno proizvodnjo v novi 
hali za tehnično blago in ko se z uvajanjem novih tehnoloških po
stopkov v proizvodnjo kažejo potrebe po določenem številu specialno

Da bi izvedela ikaiji več o skrbi 
za atrolkovinio usposabLjanije in 
izobraževanje kadrov v našem 
podjetju, smo se Obrnili s tremi 
vprašanji i na direktorja gumar
skega izobraževailinega centra Dito 
Zupančič, jlnižemirja kemije.

Na vprašanje KAJ MENITE O 
NAČINU IN POGOJIH IZOBRA
ŽEVANJA POKLICNIH DELAV
CEV PRI NAS, jie tov Zupančiče
va odgovorila tole:

»Izobraževanje poklicnih delav
cev — gumarjev je za podjetje

velikega pomena. To je naš te
meljni strokovni kader, ki ga 
glede na široko zasnovan razvoj 
potrebujemo v največjem številu. 
Način izobraževanja poklicnih gu
marskih delavcev je prilagojen 
potrebam tovarne in osnovnim 
zahtevam izobraževanja. Šolanje 
traja dve leti. V vsakem šolskem 
letu imajo učenci sedem mesecev 
praktični pouk v proizvodnji, 
štiri mesece pa imajo teoretični 
pouk s splošnimi izobraževalnimi

in teoretično strokovnimi pred
meti.

Praktični pouk je zaenkrat še 
kar v neposredni proizvodnji. Za 
bolj uspešno delo pa bo treba 
slej ko prej urediti lastne šolske 
delavnice, kakor jih imajo že 
skoraj vsi večji šolski centri in 
poklicne šole!«

ALI BO MOŽNO ORGANIZIRA
TI PODOBNO IZOBRAŽEVANJE 
TUDI ZA ODRASLE? smo se za
nimali, saij kaže precejšen del 
starejših delavcev žei](jio po stro
kovnem .iapopolnjevamiju. Direkto
rica gumarskega izobraževalnega 
centra je odgovorila:

»Potrebe tovarne nam nareku
jejo, da bo treba v najkrajšem 
času začeti tudi z Izobraževanjem 
starejših delavcev, ki imajo že 
velike praktične izkušnje s svojih 
delovnih mest, nimajo pa potreb
nih teoretskih znanj za zadovo
ljevanje zahtev poklicnih delovnih 
mest. V kratkem bomo zato iz

vedli anketo, ki naj pokaže, za 
katere poklice je to sedaj najbolj 
nujno. Potem se bomo lotili or
ganizacije poklicne gumarske šole 
za odrasle. Imela bo program po
klicne gumarske šole za mladino, 
bo pa prilagojena starosti in de
lovnemu času zajjoslenih in v šo
lanje vključenih delavcev..!«

Glede ma penspdktrnnii razvoj 
podjetja bo treba zagotovil!ti pre
cejšnje število poklidraUh gumar
jev. Zaito smo tov. Zupančičevo 
vprašali še, ALI BO NAŠ IZOBRA
ŽEVALNI CENTER LAHKO ZA
DOVOLJIL VSE POTREBE POD
JETJA? Odgovorila je:

»Gumarski izobraževalni center 
v današnjem obsegu in v seda
njih delovnih pogojih ne bo mogel 
zadovoljiti vseh potreb po kadrih. 
Zmogljivosti internata in šolskih 
prostorov so tako skopo odmer
jen^, da smo morali že letos pred 
vpisom v poklicno gumarsko 
šolo zavrniti 25 fantov in kar 40 
deklet! Internat je neprimeren za

sprejem večjega števila stanoval
cev. Je že popolnoma dotrajan, 
zato se bomo morali čimprej od
ločiti, kako in v kakšnem času 
priti do novega in boljšega Vzpo
redno z rešitvijo vprašanja bolj
ših šolskih prostorov.

Za zaposlitev sposobnih moških 
delavcev v Kranju tri njegovi oko
lici že danes ni. Zato se bomo 
morali čimprej preusmeriti na 
ženske in na delavce iz sosednjih 
republik. Ugotoviti bo treba, na 
katerih delovnjih mestih, ki jih 
sedaj zasedajo moški, bi lahko 
zaposlili ženske. Potem pa bomo 
morali zahtevano število žensk za 
sproščena delovna mesta kar se 
da dobro usposobiti!

Kljub težavam, ki nastopajo iz 
objektivnih vzrokov, pa si bo ko
lektiv gumarskega izobraževalne
ga centra prizadeval usposobiti 
in izšolati kar najboljše kadre 
tako z rednim kakor tudi z izred
nim šolanjem že zaposlenih de
lavcev!«



Ogleite si mednarodni namiznoteniški turnir »Pokal Kranja1

V dneh od 11. do 13. septembra bo v avli občinske skupščine Kranj 
XII. mednarodni namiznoteniški turnir za POKAL KRANJA 1964. So
delovale bodo moške ekipe iz Ostrave — ČSR, MUIzbacha — Z. R. 
Nemčija, Poštar — Zagreb in domači Triglav ter ženske ekipe iz 
Ostrave — ČSR, PSV — Wien, Poštar — Zagreb in domači Triglav.

Na letošnijem tuirmiiriju bomo vi- veliki avli občinske skupščine kjer 
deti vrsto .novih igralcev k Čeho- bo turnir, bo domači NTJC Tri- 
slovaške socialistične -republike.
Dunaja in Zvezne republike Nem- gliav tuidii pripravil razištavo o mi-
čije. Igrailini čas bo vsak -dan od ttd.th einajlstd-h itominjiih za POKAL 
9. do 12. -im od 17, do 22. ure. V KRANJA.

Ker je med .našimi bralci precej 
zanimanja za namizni tenis, vabi
mo vse, da si letošnji mednarodlni 
turnir zagotovo ogledajo.

Pri moških liimajv največ mož
nosti za osvojitev pokala domači
ni, pri ženskah pa odlične gostje 
iz čehoslovaške socialistične re
publike. S tem pa ni rečeno, da 
ostala moštva favoritom oe more
jo prekrižati račune!

Pred izplačilom osebnih dohodkov 
po novi kategorizaciji delovnih mest

(Nadaljevanje s 1. strani)
Ker dodatka za draginjo v juli

ju in avgustu še ni bilo mogoče 
vezati na rezultate dela, izplačilni 
oddelek zaenkrat obračunava vsa
kemu članu kolektiva po 2300 di- 
rtarjev kot akontacijo ali 
predplačilo. Zato je bil in bo tudi 
za avgust posebej obračunan, ne 
pa v obliki 10 točk kar dodan k 
analitski ocenitvi delovnega mesta 
za vsakega člana kolektiva!

Z ocerjitvijo in kategorSzacijo 
delovnih mest pa še niso postav
ljeni dokončni kriteriji in osno
ve, po katerih bodo posamezniki 
prejemali osebni dohodek. Za vsa 
delovna mesta, ki so kategorizira
na s TDM, IDM in DIDM v pro
izvodnih in vzdrževalnih ekonom
skih enotah ter za delovna mesta 
v strokovnih službah, ki so kate
goriziranja s PDM, TDM, IDM in 
DIDM je bila narejena v minulih 
dneh ocenitev posameznikov, ki 
ta delovna mesta zasedajo. To je 
potrebno ne samo zaradi tega, ker 
večji del članov kolektiva nima 
formalno zahtevane izobrazbe, 
ampak tudi zato, ker je treba 
upoštevati še oceno o strokovni 
usposobljenosti ne glede na for
malno kvalifikacijo. Iz teh ocen 
se namreč vidi, komu je še kaj 
potrebno, da bo svoje delo oprav
ljal zares zadovoljivo. Zato bo na 
večini delovnih mest število točk 
za izračuni osebnega dohodka

manjše od same analitične ocene 
delovnih mest!

Glede na sklep delavskega sveta, 
naj se razliko, ki nastane z uve
ljavitvijo Ilove kategorizacije, ob
računa do 1. oktobra 1964 za 
mesec julij, so bili izračunani vsi 
faktorji za osebne dohodke, S 
tem je zagotovljen v vsaki eko
nomski enoti tak osebni dohodek, 
ki odgovarja pogojem in strokov- 
nosti dela v enoti. V bodoče pa 
se bo od časa do časa kontroli
ralo strukturo zaposlenih v vseh 
ekonomskih enotah in vse spre
membe v povprečni analitski 
oceni. Na osnovi tega se bo potem 
spreminjalo faktor za osebne do
hodke ali če ga imenujemo vred
nost dela!

Več o samem osebnem ocenje
vanju in o kriterijih pa bomo 
pisali v prihodnji številki našega 
lista!

TINE KLEMENČIČ

P. S. — Ker je upravni odbor 
podjetja na zadnji seji v sredo., 
9. septembra sprejel o reševanju 
pritožb glede kategorizacije in 
osebne ocenitve določene sklepe, 
bomo o njih nadrobno spregovo
rili v naslednji številki. Zato pro
simo vse prizadete, da počakajo 
na pojasnilo in se potem napot- 

. k o. v tudi držijo!
UREDNIŠTVO

Takrat imam, drcugi bralci, prav 
posebno nalaga. Ker pojav, ki ga 
bom -apisal, ni osamljen, objavljam 
tudi spodnjo karikaturo. Pomaga 
na,j pojasniti tisto, kar mi je zaradi 
omejenega prostora tuka nemo
goče!

Kakor veste, ima kar precej čla
nov kolektiva stanovanja,, ki so 
last podjetja. Zanja sme prispevali 
po svoje prav vsi. /; vendar se

„Ali poznaš 
podietie?“

Novo nagradno tekmovanje
Ker je zanimanje za reševanje 

nagradnih vprašanj v tejle ru
briki vse večje, smo se odločili, 
da nadaljujemo z razpisovanjem. 
Kakor doslej tudi tokrat lahko 
dobite eno izmed desetih denar
nih nagrad po 500 dinarjev, če 
pravočasno oddaste pravilno re
šitev pri dežurnem vratarju ali 
pa v uredništvu našega lista.

ZADNJI ROK ZA ODDAJO |b^ 
REŠITEV TEGA KOLA JE SO- ' 8
BOTA, 19. SEPTEMBRA 1964!

1. VPRAŠANJE: Katere izmed 
naštetih izdelkov prikazuje fo
tografija na desni?

A — zamaške za vkuhavanje 
sadja v steklene kozarce

B — laboratorijske zamaške
C — zamaške za shranjevanje 

krvi v steklenicah
2. VPRAŠANJE: Kje je bila 

posneta fotografija?
A — v ekonomski enoti valjar- „

nc 11 . „ M
B — v ekonomski enoti roč

ne konfekcije na Vrhniki
C — v ekonomski enoti valjar

ne I
3. VPRAŠANJE: Na prikazana 

fotografiji je kaj?
A — brizgalni stroj v valjar

ni II za masticiranje kavčuka

B — brizgalni stroj za brizga
nje avtozračnic

C — kotel za vulkanizacijo le
žalnih blazin na Vrhniki

4. VPRAŠANJE: Katero delov
no operacijo predstavlja slika?

A — sestavljanje avtoogreva- 
nih duš

B — pregledovanje avtopla- 
ščev v pnevmatikami I

C — premazovanje avtoogrev- 
nih duš pri popravilu v pnev
matikami II

5. VPRAŠANJE: Katerega iz
med naših izdelkov takole pa- 
ketiramo?

A — gumo za pod v obratu II
B — ležalne blazine na Vrh

niki
C — industrijske predpasnike 

PRIIMEK IN IME: ....................

TOČEN NASLOV:

dogaja, da nekateri »inteligentni« in 
»iznajdljivi« sodelavci na to po
zabljajo. Vem za primer, ko nekdo 
oddaja eno sobo svojega stanova
nja podnajemniku za znesek, ki je 
večji od najemnine za vse stanova
nje. V takih primerih seveda priza
deti, ki mora kar takole, za eno 
sobico in zvrhan koč šikaniranja 
plačati po šest ali sedem tisočakov, 
res dodobra spozna, da velja ljud
ski rek »Ljubo doma, kdor ga 
ima!«.

Niso pa to edini »iznajdljivci« 
pri nas. Če bi na primer radi kak 
izdelek, ki ga trenutno ni na za
logi Itn tudi ne v proizvodnem 
planu, lahko stopite kar v proiz
vodnjo in se pogovoriti z odgovor
nimi v enotah. Treha jim je le ob
ljubiti in potem tudi plačati liter 
vina ali pa jih založiti s kako kolek
cijo alkoholnih pijač. Sreča je edino 
v tem, da ni v vseh enotah tako.

Izžrebani so bili
Za nagradno sliikavno križanlko, 

ki smo jo objaviti v 9. števdllki 
našega lista, smo prejeli pravo
časno 143 rešitev. Posebna komi
sija, ikii so jo sestavflali reševal
ci in člani uredniškega odbora, je 
Izžrebala mlaigrade spodaj naštetim 
reševalcem:

Prvo nagrado 8.000 dinarjev 
prejme STANE RAZDRH, drugo 
za 5.000 dinarjev VILMA ZUPAN, 
tretjo in četrto po 3.000 dinarjev 
pa prejmeta FRANC ŠTURM in 
ZOFKA KOVACEC. Ostale nagra
de po 1.000 dinarjev prejmejo 
naslednji reševalci: VILI ROZ
MAN .JERCA ZUPAN, OLGA SE
LIČ, DARINKA GRILEC, FANI 
ULAGA ml. in IRENA TOPLAK.

Vsi nagrajenci naj prevzamejo 
nagrade v izplačilnem oddelku — 
Stara pošta — ob izplačilu oseb
nih dohodkov za mesec avgust. 
Hkrati pa ponovno opozarjamo 
vse reševalce, naj ne oddajajo v 
bodoče podvojenih ali celo potro
jenih rešitev s vpisanim imenom 
istega reševalca. Tudi naj bolj 
varčujejo s pisemskimi ovojnica
mi, saj zadošča lahko ena (za več 
rešitev hkrati!

In š enekaj! Precej nepravilnih 
rešitev je bilo zato, ker se je v 
nekaterih oddelkih razpasla nava
da prepisovanja rešitev. To je 
morda res posebna oblika iznajd
ljivosti, žal pa smo pri pregledo
vanju rešitev zadnje slikovne kri
žanke ugotovili po več enakih na
pak prav zaradi te »bolzni«!

UREDNIŠTVO

Ponekod pa tak način še vedno 
»pali«, kot se temu reče.

Poznam tudi drug vrste »iznajd
ljivcev«! Ko smo podrli prednjo 
steno kotlarne v obratu I, so si 
nekateri nakupili precej rabljene 
opeke po 5 din za kos. Čez deset 
dni pa smo morah sami plačati po 
27 dinarjev za vsak nov opečnjak, 
ko je bilo treba steno spet posta
viti! Ker vlada med nekaterimi so
delavci prava »raznašabka« strast, 
se bojim, da enkrat ne ostanemo 
brez dimnika. V njem je namreč 
opeke za nekaj stanovanjskih hiš!

No, in še o tistih »iznjadljiv- 
kah« v naših novih poslovnih pro
storih na Stari pošti nekaj! Mislim 
samo nekatere, ki zapuščajo poslop
je kar brez izhodnih listkov in se 
potem celo »prijateljsko« menijo z 
dežurnim vratarjem, če listek zahte
va! No, upam, da se bodo tega 
kmalu odvadile, kajti naročeno mi 
je, naj v mesecu septe,mbru vodim 
pregled na tem, kdo odhaja brez iz
hodnega listka. Bojim se, da bom 
moral konec meseca objaviti v ča
sopisu precej obsežen seznam. Če 
boste našli tudi svoje ime v njem, 
ne bom kriv jaz, ampak sistem, ki 
listke zahteva . . •!

Toliko za danes, čez teden dni 
pa spet na svidenje. In brez zame
re, prosim! PEPE LEZN’GA
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PRIIMEK IN IME:

TOČEN NASLOV:

Spoprimite se z nagradno križanko!
Da vam ne bo dolgčas v teh 

jesenskih popoldnevih, smo pri
pravili .majhno nagradno križan
ko. Med ,tiste, ki bodo prarvočasno 
oddali: pravilne rešitve, bomo z 
žrebam razdelili naslednje denar
ne nagrade: L za 3000 dinarjev, 2. 
za 2000 dinarjev in 3. do 5. za 
1.000 dinarjev. ZADNJI ROK ZA 
ODDAJO REŠITEV JE SOBOTA, 
19. SEPTEMBER!

VODORAVNO: 1. ekonomska
enota v obratu I, 9. tovarna v 
Celju, 10. avtomobilska oznaka za 
Ljubljano, 12. avtomobilska ozna
ka za Karlovac, 13. okrajšava za 
strejši, 14. sodelavka v razvojni 
službi, 16. toaletna potrebščina, 
18. bajeslovni letalec, 20. vas ipri 
Ljubljani 21. najmanjši delec ma
terije, 23. veznik, 25. tuje moško 
ime, 26. iz mesa pripravljena jed, 
29. orientalsko moško ime, 30. me
stece na Notranjskem, 32. zgoden,

33. kmečko orodje, 34. števnik, 
35. kvartaški izraz, 36. označba za 
neznanca, 37. težko spanje, 39.
vrsta n,aših cevi.

NAVPIČNO: 1. stroji v eni iz
med ekonomskih enot, 3. roman
ski spalnik, 4. odmev, 5. ime ru
skega skladatelja Hačaturjana, 6. 
grška črka, 8. eden/ ip-med aktiv
nejših mladincev naše organiza
cije ZMS, 11. ime našega zdravni
ka obratne ambulante, 13. vitek, 
1'5. rojsten, 17. izobraževalni cen
ter, 19. inštruktor za metode v 
gumarskem izobraževalnem cen
tru, 22. zakonski tovariš, 24, od 
sonca ožgan, 27. vodja ekonomske 
enote valjarna II, 28. napolnjen, 
30. kemični, simbol za Litij, 31. 
tehnolog iz valjarne II, 33. žen
sko ime, 35. tovarna koles v 
Ljubljani, 37. osebni zaimek, 30. 
začetnici podsekretarja v odboru 
za industrijo in rudarstvo ZSJ.


